Dear Colleagues, 

The call for application for the Fernand Braudel post-doc programme is now open. Among the different grants that are offered, two are proposed within the framework of the iPOPs project (which brings together INED and its main partners in demography in France). 

Candidates can apply for a 9 months post-doc stay at the University of Strasbourg (UMR SAGE : sage.unistra.fr/) or INED (ined.fr).

The application proposals should fit within the main themes addressed by iPOPs : ageing, family dynamics, vulnerability/health. A European and/or "social policy" dimension would particularly be appreciated for the candidates wishing to stay with SAGE. Candidates can come from different disciplines: demography, sociology, political sciences, geography, economy, law...

For more information about this scheme, please contact :

· For SAGE : Didier Breton : dbreton@umb.u-strasbg.fr

· For INED : Xavier Peres (assitant of the doctoral and post-doc affairs) : ipops@ined.fr

We would appreciate if you could distribute this annoucenment widely around you.

More information : 

http://www.msh-paris.fr/recherche/bourses-de-recherche-post-doctorales/bourses-fernand-braudel-ifer/appel-septembre-2013/ 

http://ipops.site.ined.fr/fr/formation_et_recrutement/post_doctorants/ 

----------

Chères /chers collègues, 

 

L’appel à candidature de septembre pour les bourses post-doctorales Fernand-Braudel est maintenant ouvert. Parmi les différentes bourses, 2 sont proposées dans le cadre du labex iPOPs. Les candidats peuvent effectuer ce  post-doctorat de 9 mois à Strasbourg (UMR SAGE) ou à l’Ined. 

 

La candidature doit s’intégrer dans les thématiques centrales du Labex iPops : vieillissement, dynamiques familiales, vulnérabilité/santé. Une dimension comparative, notamment européenne et/ou« politique sociale » seraient particulièrement appréciées pour les candidats voulant avoir le soutien de l’UMR SAGE. Les candidats peuvent avoir soutenu une thèse dans différentes disciplines : démographie, sociologie, sciences politiques, géographie, économie, droit, …

Pour plus d'information, merci de contacter: 

Pour SAGE : Didier Breton : dbreton@umb.u-strasbg.fr

Pour INED: Xavier Péres (assistant pour les affaires doctorales et post-doc) : ipops@ined.fr

 

Merci de faire de la publicité de cette annonce dans vos différents réseaux. Nous serions ravis de soutenir les différentes candidatures qu’elle suscitera. 

 

Toutes les informations : 

http://www.msh-paris.fr/recherche/bourses-de-recherche-post-doctorales/bourses-fernand-braudel-ifer/appel-septembre-2013/ 

http://ipops.site.ined.fr/fr/formation_et_recrutement/post_doctorants/ 

